聯合動態

United News

校長夜話 31/1/2008

Vice-Chancellor's Night Talk



校長劉遵義教授出席由學生會暨六舍堂合辦的夜話活動,與聯合 同學分享大學的最新發展。

Professor Lawrence J Lau, Vice Chancellor attended the Night Talk organized by Student Union and six Residential and Non-residential Halls, sharing with UC students on the latest development of the University.

團年聚餐 31/1/2008

Lunar New Year's Eve Luncheon



院長馮國培教授及教職員聯誼會主席簡阮美妍女士, 致送利是及賀年禮物予書院工友同事,以感謝衆人在過往一年的辛勤工作, 並與書院輔導長王香生教授、通識教育主任張雙慶教授及院務主任李雷寶玲女士合照。

Professor Fung Kwok Pui, College Head and Mrs Pauline Kan, Chairlady of the College Staff Association, presenting red packets and gifts to junior staff of the College; thanking them for their hard work throughout the year. They posed a group photo, accompanied by Professor Stephen Wong, Dean of Students, Professor Chang Song Hing, Dean of General Education and Mrs Christina Li, College Secretary.



參與的同學和校長拍照留念

Students posed a group photo with Professor Lau.

書院教職員聯誼會——新春團拜 14/2/2008

UC Staff Association — Lunar New Year Party



多年來,教職員聯誼會均邀請通識教育主任張雙慶教授於 團拜活動上出燈謎,張教授向同事解釋各燈謎的答案。

UC Staff Association has been inviting Professor Chang Song Hing, Dean of General Education, to design some riddles for the Lunar New Year Party in the past few years. Professor Chang was explaining the answers of the riddles to the participants.



書院院長馮國培教授致送大獎予幸 運大抽獎幸運兒。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting the grand prize to the lucky draw winner.



聯合國術會的醒獅表演。

The Lion Dance Performance by UC Martial Arts Society.

書院聚會——聯合書院「駐院藝術家」 城市當代舞蹈團 18/2/2008

College Assembly —— City Contemporary Dance Company, UC Artist-in-Residence

聯合書院「駐院藝術家」 城市當代舞蹈團《女書》 選段的表演。

An excerpts from HerStory, by City Contemporary Dance Company, UC Artist-in-Residence.





院長馮國培教授致送紀念品予城市當代舞蹈團,並 與書院輔導長王香生教授及通識教育主任張雙慶教 授陪同。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presented souvenir to City Contemporary Dance Company, accompanied by Professor Stephen Wong, Dean of Students and Professor Chang Song Hing, Dean of General Education.